
Ilves ry Jalkapallojaoston kokous                     MUISTIO 
 
Keskiviikko 23.8.2023 16–18 
Ratinan Stadion 
  
Paikalla   

Pekka Huikuri, Miikka Kyllönen, Ilona Pasma, Timo Kotilainen, Juha Pakarinen, Heikki 
Tarvainen, Matti Anttonen, Janne Räsänen, Toni Hevonkorpi (Teams) 
 

Poissa Jouko Turunen, Anna Grönroos, Leena Työläjärvi, Anssi Ylinen 

 

 
1. Kokouksen avaaminen ja osallistujat 
Ilona Pasma avaa kokouksen 16.09 
 
2. Edellisen kokouksen muistio  
Käytiin läpi edellisen kokouksen muistio. 
 
3. Taloustilanne 
Matti Anttonen esittelee taloustilanteen. Käyty tänään 23.8. läpi myös operatiivisesti. Kassavirtaa 
seurataan operatiivisesti edelleen tarkasti, laskutuksen tärkeydestä keskusteltiin. Hankkeiden 
osalta käytiin läpi alustavasti Tammelan stadionin kustannusarviota, arvio tarkentuu, sekä 
säästötoimia/uusia toimintoja. Yhteistyökumppanuuksien kasvattamisen tavoite yksittäisenä 
nostona. 
 
4. Futsalin tilannekatsaus 
Matti Anttonen esittelee futsalin tilannekatsauksen, paljon hyviä uutisia mm. miesten joukkueen 
päävalmentajaksi Jussi Nyström ja runsaasti hyviä pelaajarekrytointeja tehty. Farmisopimus Futsal-
Kakkoseen Ylöjärven Ilveksen kanssa julkistettu 23.8.2023. Ilves FS naisiin myös 
pelaajavahvistuksia. Raholan liikuntahallista ei oteta enää vuoroja. KSC saatu lisää vuoroja. 
Juniorijoukkueissa P2011 & T2011 ilmoittautumiset käynnissä. Ilves futsalin johtoryhmään 
kartoitettu henkilöitä, järjestäytymiskokousta ei ole vielä pidetty. 
 
Mahdollisesti talvitoiminnan kautta juniorijoukkueisiin pelaajarekrytointeja/markkinointia. 
Jalkapallon avoimista harjoituksista karsiutuneiden pelaajien kontaktointi ja tietoa futsaltoiminnan 
mahdollisuudesta. 
 
5. Olosuhteet: Tammela, Leinola, Ilves-kenttä ja Jalitsu 
Tammela: Käytiin läpi tilannekatsaus Tammelan stadionin osalta. 
 
Leinola: Kenttä vaatii huoltoharjauksen. Kentän käyttöaste erinomainen. Valojen toimintaa 
selvitetään. 
 
Ilves-kenttä: Kioskitoiminnan kehittäminen ja siitä viestiminen keskiössä. 
 
Jalitsu: Investointeja halliin tulee jatkossakin, kuluja hyvin karsittu. Toiminta tällä hetkellä hyvällä 
mallilla. 



 
6. Junioriedustuksen toiminnan kehittäminen ja toimintamaksut kaudelle 2024 
Janne Räsänen esittelee. Keskusteltiin muun muassa pelaajapolun päivittämisestä ja 
ympärivuotisten pelaajamäärien kasvattamisesta asteittain. Aloittavien ikäluokkien pelaajamäärän 
kasvattaminen, tyttöpelaajien määrän kasvattaminen kaikissa ikäluokissa. Uusi toimintamuoto 
T/P5 pallokoulu lapsi-vanhempiryhmien rinnalle. Talvitoiminnan toimintaryhmien laajentaminen ja 
alueellisen toiminnan vahvistaminen. Junioriedustuspelaajamäärien ylläpitäminen/maltillinen 
kasvattaminen/toiminnassa mukana pitäminen. Toimenpiteitä käyty läpi 23.8. operatiivisesti. 
Erityisesti viestintä- ja markkinointitoimenpiteitä tarvitaan.  
 
Junioriedustusten aloittavien joukkueiden joukkueenjohtajien korvaussummat tarkistettava 
seuraavassa jaostossa. Toimihenkilöiden tukemiseen tarvitaan apua ja tämä mietittävä hyvissä 
ajoin ennen kauden alkua, miten toiminta organisoidaan. Joukkueenjohtajien ja pää- sekä 
vastuuvalmentajien rekrytointi jo ennen virallista aloitusta, heille tiimi & tuki. 
 
Esitys:  
 
* toimintamaksuun sisällytetään klinikka- ja fysiikkapalvelut, testaus sekä aamuharjoittelu, 
aiemmin maksettu joukkuemaksun yhteydessä (aamuharjoittelu laskutettu erikseen). 
* kaikkiin toimintamaksuluokkiin 10% korotus 
* toimintamaksu siirtyy kk-pohjaiseen laskutukseen 
 
Päätös: 
Jatketaan keskustelua ylimääräisessä kokouksessa. Operatiivinen johtotiimi käy toimintamallin ja 
kustannusten jakautumisen läpi, benchmarkkaa alueen muiden seurojen hintoja ja miettii 
viestinnällisestä näkökulmasta perustelut. Järjestetään ylimääräinen jaoston kokous noin kahden 
viikon päästä, johon tuodaan tarkennettu esitys ja tehdään päätös. 
 
7. Ukrainalaisten tukeminen kaudella 2024 
Futis-liigan toiminnassa mukana on ollut vastaanottokeskuksien asukkaita noin 50 pelaajaa, 
junioriedustuksessa neljä pelaajaa, talvitoiminnassa noin 20 pelaajaa. 
Päätetään, että pyritään jatkamaan solidaarisesti toimintaa Futis-Liigassa ja talvitoiminnassa siten, 
ettei pelaajilta peritä jatkossakaan kustannuksia.  
 
Junioriedustuksen osalta lahjakkaalle pelaajalle pyritään hankkimaan kummiyritys, joka kattaa 
syntyvät kustannukset.  
 
8. Päättäjäiset ja seuraava kauden aloituksen aikataulutus 
Päättäjäiset järjestetään Ratinan pääkatsomossa (hyvästellään Ratina), säänmukainen 
pukeutuminen. Ajankohtaehdotuksena syysloman jälkeinen viikko, selvitetään. 
Päättäjäistoimikuntaan kutsutaan: Ilona Pasma (järjestäjä), Leena Työläjärvi (catering), Paula Rossi 
(tehtävän puolesta) Anssi Ylinen, Jouko Turunen, Mariani Wettervik. 
 
Seurainfot järjestetään Teamsissa maanantaina 30.10., samalla viikolla joukkuetoiminta käyntiin. 
 
Toimihenkilöiden kauden startti: hybridimahdollisuus, läsnäolo Linnainmaan koululla keskiviikko 
8.11. klo 17.30 alkaen 



 
Toimihenkilöiden päättäjäiset: perjantaina 3.11., tilaksi kysytään Laulumajaa/Messukylän 
työväentalo. 
 
Jaoston ja työntekijöiden pikkujoulut: lauantaina 9.12., keilaus jne. Ohjelmaa. 
 
9. Johtokunnan kokoonpano 
Heikki Tarvainen ja Ilona Pasma ovat erovuorossa. Ehdotetaan, että molemmat jatkavat seuraavan 
kaksivuotiskauden. Päätetään ehdotuksen mukaisesti. 
 
10. Muut asiat 
Esimerkiksi ukrainalaisten pelaajien kummiyritysten ja yhteistyökumppanuuksien kasvattamista 
varten tarvittaisiin myynnistä vastaava henkilö, keskusteltiin tästä.  
 
Toimihenkilöiden tuki -tehtävää vahvistetaan toisella jäsenellä.  
 
Tyttöjen valmennuspäällikön tehtävän siirtyessä Anssi Yliseltä Marini Wettervikille, kutsutaan 
Mariani jaostoon mukaan.  
 
11. Seuraava kokous 
 

• Seuraava kokous Teamsissa 7.9. 15.30. Päätettävänä junioriedustusten toimintamaksut 
tulevalle kaudelle, vahvistetaan tulevien tapahtumien aikataulut ja paikat, jalkapallojaoston 
täydentäminen. 

• Maanantai 18.9. klo 16 alkaen toimisto/Teams. 

• Tiistai 24.10. Klo 16 alkaen 

• Torstai 30.11. Klo 16 alkaen 
 
12. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin ajassa 18.35.timm 
 


